
  

 

Referat   af   bestyrelsesmøde   8.   oktober   2019  

 

Byggesag  

Vi   godkendte   bygning   af   et   skur.  

Vand  

Nu   hvor   hullet   er   lukket,   vender   vi   opmærksomheden   mod   muligheden   for   at   få   nogle   af   pengene   tilbage.   Det  
forbrugte   vand   er   “tabt”,   men   vi   kan   måske   slippe   for   vandafledningsafgiften.   Det   undersøger   vi   nærmere.  
Endvidere,   investerer   vi   et   par   tusind   kroner   i   et   overvågningsapparat,   et   såkaldt   forsyn-o-meter,   så   vi   kan  
holde   øje   med   vandforbruget   fremover.  

Skidtseddel  

Efter   endnu   en   runde   gennem   haveforeningen,   må   vi   konstatere,   at   ca.   en   trediedel   af   haverne   fortsat   har   for  
høje   eller   tykke   hække.   Vi   er   derfor   nødsaget   til   at   skride   til   at   klippe   folks   at   klippe   folks   hække   for   dem.   

!   Hvis   man   vil   undgå   at   betale   for   at   få   sin   hæk   klippet,   har   man   dermed   travlt   !  

Parkeringsplads  

Vi   er   i   dialog   med   renovationsfirmaet   der   henter   vores   affald.   Det   er   tilsyneladende   blevet   et   problem   at   der  
er   for   lidt   plads   til   deres   biler,   og   de   kræver   mere   plads.   Det   kan   kun   skaffes   gennem  
afskaffelse/sammenlægning   af   parkeringspladser,   hvilket   vi   som   forening   ikke   er   interesserede   i.  

 

Næste   bestyrelsesmøde   er   11.   november   kl.   16   have   62.  

 

 


